
 

Mødereferat 
 

Emne:  Bestyrelsesmøde 

Sted:  Hos Sascha, Pindbrovej 34, 9430 Vadum  

Tidspunkt:  Tirsdag, den 24. oktober 2023 kl. 17.00 

Deltagere:   Casper Kløj Andersen, Helena Kold, Jan Sørensen, Johanne Nørgaard Larsen, Lisbeth Stricker Jensen, Marie Mørk 
Nielsen, Sascha Bøjlund Andersen og Astrid Mortensen 

Fraværende:  Ingen 

Referent:  Astrid Mortensen 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden og referent 
2. Siden sidst  

1. Opfølgning siden sidst 
3. Arrangementer 

1. Zoo opfølgning, status 2024 
2. Netværksmøder – status og fremtidsplan 
3. Julearrangement lørdag, den 25. november 2023 kl. 13.00 – status 
4. Fagligt foredrag status 
5. Jesperhus Blomsterpark  
6. Hjerneugen, status, herunder møder 
7. Arrangementer 2024? Fodboldgolf, Thisted Bryghus, Mik Mak, bowling 

4. Sommerhus 
1. Status  

5. Økonomi 
1. § 18-midler status og plan 
2. Kredsens økonomi 

6. Kommende møder 
1. Kommende HB-møde 3.- 4. november 2023 i Huset i Middelfart 
2. Generalforsamling 2024 

7. Evt. 
1. Jakker 
2. DH Status 

 

 



 

1. Godkendelse af dagsorden og referent 

Godkendt og Astrid er referent. 

 

2. Siden sidst  

Opfølgning siden sidst 

Johanne bragte et emne på banen – Modtagelse af nye bestyrelsesmedlemmer og snak om, hvordan de hurtigst og 
bedst muligt kommer ind i arbejdet og bliver en del af bestyrelsen. Konstitueringsmødet er en mulighed, hvor vi kort 
hver især fortæller om, hvilke forudsætninger og ønsker vi har for det fremtidige bestyrelsesarbejde, så alle får størst 
mulig glæde af samarbejdet til gavn for kredsen. 

Casper kunne fortælle, at hovedkontoret (Per) har fået søgt om børneattest til alle i bestyrelsen. 

Lisbeth fortalte, at hun stopper til næstkommende generalforsamling i februar 2024 af private årsager. 

 

3. Arrangementer 

Zoo  

Jan kunne fortælle at Zoo turen forløb fint. Der var 42 deltagere og 3 Zoo-guider til rundvisningerne. 

Eftersom der var 2 familier, der ikke kom, gav det anledning til usikkerhed omkring deltagelsen. Til næste Zoo-
arrangement bl.a.  skal vi have tlf.nr. på deltagerne, så i tilfælde af fravær eller forsinkelse kan de kontaktes, så vi ved 
om de kommer eller ej, og vi ikke venter forgæves. Det vil være optimal med navneskilte i form af klistermærker fra 
Epilepsiforeningen og keyhanger med Epilepsiforeningens logo fremfor solsikkesnoren, som blev brugt denne gang.                   

Netværksmøderne 

Netværksmøderne for voksne kører fint som nu. Desværre har det ikke været tilfældet for familienetværksmøderne, 
da der til trods for flere planlagte møder, kun har været afholdt 1 møde det seneste år. Snak om hvordan det skal 
gribes an. Det blev besluttet at afholde begge netværksmøder samtidig, for at se om det kan give noget respons. 
Johanne booker 2 lokaler i Frivillighuset i Vejgaard den 1. lørdag i lige måneder. Det vil så blive første gang lørdag, den 
3. februar 2024, da netværksmødet i november erstattes af et julearrangement. 

Julearrangement lørdag, den 25. november 2023 kl. 13.00 - status 

Forslag om at de deltagende fra bestyrelsen i  julearrangementet, mødes og planlægger hvem, hvad og hvordan det 
skal afvikles mere specifikt, når vi er i Middelfart til HB-møde den 3. – 4. november 2023. Vel at mærke uden for 
planlagt dagsorden. Det blev vedtaget, og de finder selv et ledigt tidspunkt til det. Sascha laver liste over indkomne 
gevinster og sender til Johanne. Det er fortsat muligt at komme med flere gaver. Marie kommer evt. også med en gave 
senere. Johanne kunne fortælle at der foreløbig er 13 personer tilmeldt. 

Fagligt foredrag 

Casper har talt med Epilepsiforeningens sygeplejerske Camilla, og hun har sagt ja til at holde et foredrag her i kredsen. 
Vi skal have fastsat et emne for foredraget og dato. Tænk over emne og det tages op på næste bestyrelsesmøde, så 
det kan effektueres. 

Debat om oplæg fra Familieretshuset vedr. værgemål. Evt. foredrag fra advokat om relevant lovgivning for værgemål. 
Lisbeth nævnte ligeledes at fremtidsfuldmagt kan være relevant.  Astrid foreslog, om det ikke kunne være mulige 
emner for Hjerneugen i uge 11, 2024. Det blev vedtaget, at det tages op på møde med Aalborg kommune m.fl. den 15. 
november 2023.  



Casper opfordrede til at holde øje med arrangementer, som kan være interessant for Epilepsiforeningen, hvor vi kan 
købe et antal billetter og deltage på lige fod med andre. Der er mulighed for at se opslag mm hos f.eks. FOF, 
Folkeuniversitetet, AKKC, Aalborg Kommune for blot at nævne nogle aktører. 

Jesperhus Blomsterpark 

3 kredse er gået sammen om at få arrangeret en tur til Jesperhus Blomsterpark. Det er kredsene Midt-Vest, 
Nordjylland og Østjylland. Udgifterne deles med 1/3 til hver kreds. Tovholderne er Casper, Heidi og Rikke Malene. Der 
bliver udbudt 150 billetter til salg og datoen er fastsat til lørdag, den 25. maj 2024. 

Hjerneugen uge 11, 2024 

Der er indkaldt til fælles drøftelse af Hjerneugen hos Aalborg Kommune onsdag, den 15. november 2023. Dette sker i 
forlængelse af dialogmødet med rådmanden samme dag. Jan og Astrid deltager. 

Flere forslag til emner som vi vil blive bringe på banen. Neuropsykolog Jonna Houen som holdt oplæg om mandag, den 
13. marts 2023 var et oplagt emne til foredragsholder igen, da der var god respons på hendes foredrag. Cand.psych. 
Michael Danielsen har holdt en foredrag om søvn og mental træthed i Kildehuset i Nr. Sundby og det var hurtigt 
overtegnet. Som tidligere nævnt er et foredrag om værgemål aktuel og det samme gælder fremtidsfuldmagt.  

Lisbeth nævnte at Hjerne-FOKUS med skydning vil foregå på et andet tidspunkt i løbet af Hjerneugen og ikke som først 
planlagt søndag den 17. marts 2024. 

 

Arrangementer 2024 

Jan har haft kontakt til Thisted Bryghus og bestilt en rundvisning  med efterfølgende smørrebrød og ølsmagning. Det 
er booket til tirsdag, den 8. oktober 2024 kl. 18.30.  

Sascha nævnte Nordjysk Fodboldgolf og det kreative værksted Mik & Mak, som skal foregå samme dag. Da det er et 
udendørs arrangement for fodboldgolfens vedkommende, vil det være oplagt i maj 2024. Johanne og Sascha arbejder 
videre med det, og får bestilt det inden længe. 

Bowling i Seaport bowlingscenter i Aalborg bestilles til en lørdag også her i foråret. Pris pr. deltager er kr. 100,-. 
Johanne og Sascha tager sig af det. 

 

4. Sommerhus 

Casper orienterede om den nye udlejningsprocedure, der træder i kraft for udlejningsåret 2024. Det vil foregå pr. mail 
via arrangementskalenderen. I mailen noteres i hvilken uge sommerhuset ønskes lejet. Først i januar 2024 vil Casper 
foretage lodtrækning mellem de indkomne mails og de heldige vindere vil få deres ønsker opfyldt. Senere i januar 
2024 vil de tilbageværende ledige uger blive lagt op, så andre medlemmer får mulighed for at booke dem. 

Der er installeret nyt varmtvandsbeholder, da den anden var gået stykker. Der skal males træværk udvendig i løbet af 
sommeren(august formodentlig) 2024. Marie indhenter tilbud. 

 

5. Økonomi 

§ 18 midler status og plan 

Johanne kunne fortælle at der er søgt §18 midler til Zoo og Jesperhus Blomsterpark. Så bliver det spændende om der 
bliver givet tilsagn om tilskud til de 2 arrangementer. 

Økonomien dags dato ser fin ud, inflation og kurssvingninger taget i betragtning, og der er et lille overskud for 
nuværende. 



 

 

6. Dato – kommende møder 

Kommende HB-møde 3. – 4. november 2023 i Huset i Middelfart 

Drøftelse af hvem der betaler for drikkevarer til HB-mødet næste gang. Det blev besluttet, at det vi drikker sættes på 
kredsens regning. Det vendes på næste bestyrelsesmøde om det er en gangbar løsning fremadrettet.  

Der blev aftalt kørsel. Astrid, Helena og Johanne kører med Jan. Marie kører selv. 

Generalforsamling 2024 

Casper bestiller lokaler, mad mm. i Vejgaard Hallen til torsdag, den 8. februar 2024. 

Valg af bestyrelse til generalforsamlingen: Casper, Johanne, Lisbeth og Sascha er ikke på valg i år. Astrid, Jan og Marie 
er på valg. Marie trådte ind i bestyrelsen, da Anne Charlotte trådte ud i foråret. Lisbeth ønsker imidlertid at udtræde 
af bestyrelsen ved generalforsamlingen, så der skal vælges 1 ny person i hendes sted til bestyrelsen.  Suppleanter er 
på valg hver år, således også Helena i år.  

 

7. Eventuelt 

Casper kunne fortælle , at det er muligt at prøve softshell jakker til HB- mødet i november, da de har fået et udvalg til 
formålet. Så skulle det være muligt at få dem bestilt efterfølgende. 

DH status 

Intet nyt at berette. 

 

 

 

Husk HB-møde i Huset i Middelfart den 3. – 4. november 2023 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag, den 16. januar 2024 hos Lisbeth, Kongsvænget 16, Uggerhalne, 9310 Vodskov 

 


